
 

Αθήνα,  6 Μαΐου 2025 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 
Θέμα: «Οι Εβρίτες αλιείς αδυνατούν πλέον να επιβιώσουν. Η Κυβέρνηση 
πρέπει να δώσει άμεσα λύσεις»  
 
Οι εργαζόμενοι στον κλάδο της αλιείας στην περιοχή του Έβρου παλεύουν εντός 
και εκτός θαλάσσης τα τελευταία χρόνια.  Η ραγδαία αύξηση των λειτουργικών 
τους εξόδων, που σε πολλές περιπτώσεις έχει υπερβεί το 100%, λόγω της 
υπέρογκης αύξησης στην τιμή του πετρελαίου, οι άνισες συνθήκες εκμετάλλευσης 
του θαλάσσιου πλούτου μεταξύ των Ελλήνων και των Τούρκων αλιέων, η 
παραβίαση των ελληνικών χωρικών υδάτων, η ασύδοτη παράνομη αλιεία, οι 
αθρόες εισαγωγές ψαριών, η υπεραλίευση, η εγκατάσταση υπεράκτιων αιολικών 
πάρκων, αλλά κι η μελλοντική έναρξη λειτουργίας του πετρελαιαγωγού 
Μπουργκάς – Αλεξανδρούπολη βάζουν, σύμφωνα με τους ίδιους, «την ταφόπλακα» 
στον κλάδο.  
Παράλληλα, μειώνονται τα αλιευτικά αποθέματα εξαιτίας της υπεραλίευσης, της 
μόλυνσης και τη ρύπανσης της θάλασσας από τα φυτοφάρμακα που καταλήγουν 
σ΄ αυτή από τα ποτάμια, ενώ δεν λαμβάνεται το παραμικρό μέτρο για την 
προστασία του γόνου και των μικρών ψαριών. 
 
Επειδή τα προβλήματα έχουν διογκωθεί τόσο πολύ, που οι Εβρίτες αλιείς  
βρίσκονται σε απόγνωση κι αδυνατούν πλέον να εξασφαλίσουν τα απαραίτητα για 
την επιβίωσή τους. 
Επειδή η Πολιτεία είναι υποχρεωμένη να ενσκύψει στα μείζονα προβλήματα των 
επαγγελματιών της σημαντικότατης γεωστρατηγικά και πολιτικά ακριτικής αυτής 
περιοχής,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
1)  Σε ποιες ενέργειες πρόκειται να προβεί, ώστε να δοθεί άμεσα λύση για όλα αυτά 
τα ζητήματα που έχουν γονατίσει τους αλιείς του Έβρου;  
2) Προτίθεται να ικανοποιήσει τα δίκαια αιτήματά τους;  

 
Η ερωτώσα Βουλευτής 
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